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Pani Marzanna Majewska

Radna

Rady Miasta Lubartów

Odpowiadając na interpelację zgłoszoną na XXVII sesji Rady Miasta Lubartów w dniu

25.07.2017 r informuję, że drzewa w ul. Krańcowej w Lubartowie rosną w pasie drogi powiatowej

będącej w zarządzaniu Zarządu Dróg Powiatowych w Lubartowie. Bezpośrednio po wystąpieniu

wichury w dniu 29.06.2017r., Urząd Miasta Lubartów zwrócił się do zarządcy drogi oraz PKP S.A

Zarządu Nieruchomości w Lublinie o przegląd drzew pod kątem wystąpienia zagrożeń.

Miasto ponownie wystąpi do zarządcy drogi oraz PKP S.A w Lublinie z prośbą o podanie

informacji o podjętych działaniach w w Iw sprawie.


